
 ORDINÆR GENERALFORSAMLING D. 8/3-2034 PÅ SMÅLANDSHAVET 

         KARREBÆKSMINDE VINTERBADEKLUB ISFUGLEN 

 

1) Valg af dirigent 
a) Bestyrelsen foreslår Poul Sørensen 

Poul vælges enstemmigt som dirigent og takker for valget. Poul erklærer 

generalforsamlingen er rettidigt indkaldt, mens generalforsamlingen i henhold til 

vedtægterne skulle være afholdt i februar måned. Der stemmes om, hvorvidt 

generalforsamlingen kan godkendes.  

 

Generalforsamlingen erklæres for lovlig af alle fremmødte. Der optælles 118 medlemmer, og 

der kommer 5 flere til, i alt fremmødte 123 medlemmer. Der er tillige afleveret 7 skriftlige 

fuldmagter. 

 

2) Formandens beretning 8. marts 2023 

En klub som mange er glade for 

2022 har været et lidt specielt år hvad angår medlemsantal og den først sæson efter Covid19.  

 

Jeg høre tit fra vores egne medlemmer og gæster at vi har en 

god klub med en god og imødekommen stemning, hvor alle 

er venlige, ex: 

” jeg er virkelig imponeret og begejstret for jeres måde at 

lægge samværs-linjen og fastholde den - ved jeres 

vedvarende appel til ‘god stil og hensynsfuldhed’. Det er altid virkelig behageligt at komme og 

bade, og der er også god tone og god stil på Facebook. Samtidig formår I at holde det simpelt - 

ingen tilmeldinger, kalender bookinger, simpel løsning med elastikker til fuldmånebadning. Det 

er en stor fornøjelse. ” 

Antal medlemmer /venteliste 

Vi har siden sæson start 1. oktober 2022 været 790-845 medlemmer og mellem 400-750 

besøg/uge.  

Vores nye medlemssystem giver et rimelig godt overblik over antal brugere igennem dagen +/-. 

Vi kunne konkluderer, at der stort set ikke er ”overbooket” på nogen tidspunkter – selvfølgelig 

er der tidspunkter der er mere populære end andre, men generelt en jævn fordeling, som 

oversigterne viser: 



 

Fra forrige generalforsamling blev der i referatet skrevet at der skulle stemmes om antal 

medlemmer på  generalforsamlingen. Der var dog ikke beskrevet nogen steder om 

afstemningen eller antal, så vi i bestyrelsen blev på et bestyrelsesmøde den 16. januar 2023 

enige om at tilbyde 50 personer fra ventelisten medlemskab i Isfuglen.  

Som det kan ses på listen over forslag er et forslag, at få antal medlemmer med på 

Generalforsamlingen dagsorden. 

Vi har i dag en venteliste på ca. 120 håbefulde kommende medlemmer. 

Medlemssystem  

Vi har her fra sæson 2022 brugt medlemssystemet Foreninglet til opkrævning af kontingent og 

kommunikation til medlemmerne. 

Alle har en personlig profil i Foreninglet og skal selv vedligeholde deres adresse, e-mail mm. Det 

er bl.a. vigtig for at sikre sig, at man modtager kontingent opkrævning til næste sæson, og 

dermed forbliver medlem. 

Systemet har også et adgangssystem, som fungere relativt godt.  Der er dog nogle medlemmer, 

der af forskellige grunde ikke har så let ved at indtaste koden. Større display er pt desværre ikke 

muligt, men en chip/brik/armbånd løsning er under overvejelse og kan eventuelt blive aktuel til 

næste sæson. 

Generelle fordel ved medlemssystemet er styring af medlemmer, betalinger, nem 

kommunikation og medlems-/ brugsstatistik mm. 

Forbedringer/vedligeholdelse 

Der er blevet renoveret / opgraderet  i omklædningen og specielt i saunaen, hvilket er blevet 

taget godt imod af medlemmerne. Der er blevet mere plads i gangene/forrum både til 

omklædning og sauna med nye og mere praktiske skabe og løsning for placering af sko mm og 

der er kommer et flot billede op af Isfuglen i omklædningen. 

I saunaen er der kommet nyt træ på bænkene, som for en stor del var gået i opløsning. 

Herudover er der opsat ekstra træ på væggene for at undgå opløsning af disse. Det har dog 

gjort at de øverste bænke ikke er så dybe som før, hvilket godt kan udfordre knap så smidige 

medlemmer som mig selv.  

Gæste ordning 

Den 18. november 2022 åbnede vi op muligheden for gæstebadere. Det synes vi har været en 

stor succes og siden starten har der været godt 300 gæstebadere i vores skønne klub, til primær 

glæde for vores medlemmer. 

Tidspunkt  uge 46 

2022 Mandag Tirsdag Onsdag Torsdag Fredag  Lørdag Søndag Total

Kl. 6 1 6 2 3 4 0 0 16

Kl. 6 2 5 4 4 4 5 4 28

Kl. 7 6 7 5 8 9 5 7 47

Kl. 8 9 4 7 4 7 11 7 49

Kl. 9 4 5 8 2 8 6 9 42

Kl. 10 5 6 8 5 5 12 6 47

Kl. 11 8 6 7 8 7 8 7 51

Kl. 12 8 9 6 8 8 6 8 53

Kl. 13 2 1 4 2 7 6 11 33

Kl. 14 0 7 2 3 10 4 7 33

Kl. 15 2 9 4 8 7 8 10 48

Kl. 16 6 10 7 6 8 5 11 53

Kl. 17 9 9 6 3 6 7 10 50

Kl. 18 7 8 5 7 4 6 4 41

Kl. 19 11 4 2 7 4 5 5 38

Kl. 20 6 2 10 4 4 5 3 34

Kl. 21 2 2 4 1 3 2 4 18

Kl. 22 1 0 2 0 1 1 1 6

89 100 93 83 106 102 114 687

= over 10 medlemmer i samme time

Tidspunkt uge 1 

2023 Mandag Tirsdag Onsdag Torsdag Fredag Lørdag Søndag Total 

Kl. 6 3 2 3 5 4 4 7 28

Kl. 7 11 7 2 8 8 5 5 46

Kl. 8 4 4 4 3 5 11 7 38

Kl. 9 9 5 10 7 7 8 6 52

Kl. 10 8 6 9 6 2 11 9 51

Kl. 11 1 3 1 0 3 5 10 23

Kl. 12 1 3 1 1 2 4 7 19

Kl. 13 6 5 4 4 8 6 10 43

Kl. 14 7 5 3 5 9 11 15 55

Kl. 15 6 1 3 6 11 6 11 44

Kl. 16 9 14 3 9 17 6 7 65

Kl. 17 6 10 7 7 10 17 18 75

Kl. 18 11 14 6 12 8 12 11 74

Kl. 19 9 11 2 12 10 8 9 61

Kl. 20 5 10 4 5 3 6 8 41

Kl. 21 7 5 3 4 3 4 7 33

Kl. 22 2 0 3 1 1 1 2 10

Kl. 23 1 0 0 0 0 0 0 1

106 105 68 95 111 125 149 759

= over 10 medlemmer i samme time



Rengøring 

Vi prøvede at have rengøring om natten, men det var der ikke nogen der ønskede af fortsætte 

med. Svært i et område som Karrebæksminde. 

Der gøres nu rent alle hverdage mellem 11-12:45., så bedste tidpunkt for super rene faciliteter 

er kl. 13 på hverdage. 

I weekenderne gøres der ikke rent for at have så lang tid åben som muligt. 

Saunaen 

Saunaovnen er ved at være lidt slidt og skal renoveres og eller udskiftes før start af næste 

sæson.  

Vi har købt en ny enten til brug fra næste sæson eller som reserve. 

Der skal eventuelt lappes lidt på gulvet for at undgå at der trækker vand ned i træunderlaget 

 

Dige /kystsikring foran klubbens bygninger. 

Vi er lige som jer meget overrasket og udfaldet, hvilket vi ikke er ene om. Sejlklubben er også 

meget overrasket. Der var først planlagt en mur med åbninger, som kunne lukkes når 

nødvendigt pga. vandstand. Det blev så lavet om til et dige, hvor der ifølge kommunen ville 

være gode og praktiske overgange. Det er så ikke helt blevet tilfældet på nuværende tidpunkt. 

Herudover er diget også væsentlig bredere end først talt om /skitseret.  

Vi er sammen med Sejlklubben, som vi med deres nye bestyrelses har et godt forhold til, i 

dialog med Enø Digelaug, Havnen og Kommunen for at finde løsninger som både Sejlklubben, 

Isfuglen og Enø Digelaug kan leve med.  

Skitsen/billedet som I kan se på præsentationen kunne være en mulig løsning. 

 

Plan for ud/ombygning af faciliteter. 

Diget, hvis det bliver i nuværende form, 

optager meget plads foran vores bygninger, 

men der for så vidt plads nok til at vi kan rykke 

vores bygninger tættere på vejen og 

Sejlklubben. Det kræve dog at Kommunen og 

for så vidt også vores udlejer, Havnen godkende en sådan løsning. Det er der en vis 

sandsynlighed for med knap vores knap 1.000 medlemmer og Yderhavns Sejlklubs ca. 1.250 

medlemmer. 

 

 



Skitsen / billedet er hvad det kan blive til, men det vil nu blive afstemt med Sejlklubbens nye 

bygninger hvad angår design mv. 

 

 

Kåring af årets Ildsjæl 

Afstemning af årets Ildsjæl vil blive igangsat fra næste uge og pokalen vil blive overbragt på 

sæsonens  (saunasæsonen) sidste dag. 

Bedste hilsner og ønsker om et dejligt forår og skøn sommer/ Per F. Møller  

 
Poul takker formanden for beretningen og spørg om der er spørgsmål til formanden: 

 
Jesper: ytrer at klubben har fået alle oplysninger og undrer sig over at det kan overraske 

klubben at diget ser ud som det gør. 

Jens: vinterbadeklubben har sovet i timen og kunne have fået en anden løsning som fx hos 

bageren. 

Lisbeth: nævner det bedre samarbejde med sejlklubben og spørger om der er muligheder for et 

tættere samarbejde mellem de to klubber. 

Lars Peter: nævner at der åbenbart også er andre der har sovet i timen idet sejlklubben også er 

overrasket over hvordan diget ser ud. 

 

Per M: siger at diget ser nu ud som det gør og det kan hverken vi eller sejlklubben leve med. Et 

decideret byggeri sammen med sejlklubben kommer nok ikke på tale, men vi samarbejder om 

projekterne. 

Jens: har talt med Kurt Eriksen at det vil koste kr. 500.000 at få ændret diget. Jens nævner at 

kommunen for flere år siden var villige til at deltage i et fælles badehus som vi kunne benytte i 

fællesskab. 

Dirigenten Poul siger at det kan høres på forsamlingen at man bør arbejde videre på 

forbedringer af diget 

Bente: nævner at man skal tænke klima og bæredygtighed ind i en fremtidig løsning.  



Lars B. oplyser at han har deltaget i 2 møder med sejlklubben og at der tages hensyn til både 

klima mm.  

Jens: nævner at vi ikke skal sætte vores selvstændig over styr ved et tættere samarbejde med 

sejlklubben. 

Formandens beretning godkendes af forsamlingen 

 
3) Regnskabet forelægges af kassereren 
Regnskabet er sendt ud til alle medlemmer. Tallene gennemgås af kassereren.  
 

Dirigenten spørger om der er spørgsmål til regnskabet:  

Gitte Sørensen: kommenterer en dato som ikke er korrekt 
 

Regnskabet godkendes af forsamlingen. Budget er udsendt til alle – det  gennemgås ikke på 

forsamlingen i henhold til vedtægterne  

 
4) Indkomne forslag: 

a) Bestyrelsen foreslår arbejdsvederlag og udgiftsgodtgørelse til bestyrelsesmedlemmer i 

henhold til gældende skatteregler. Maksimalt kr. 3.000 pr. medlem samt maksimalt kr. 

3.000 ekstra til kasserer og formand 

 

Jørgen K, Jytte og Jannik pointerer at de ikke forstår at der skal være penge i klubben som hidtil 

har været frivilligt 

En nævner at selvfølgelig skal man have sine udgifter dækket  

En spørger om baggrunden for forslaget,  

En mener der er andre der også arbejder for klubben – skal de så også have honorar. 

Per M: synes det er en spændende dialog og nævner at det vel egentlig kun er ham der har 

ønsket forslaget. Svend Erik nævner at han også er for forslaget. 

 

Punktet bliver ikke vedtaget. 

 

Forslag indkommet fra medlemmerne – som ALLE VEDTAGES: 

Ændring i vedtægterne: 
 

• Pgf 3, punkt 4 tilføjes: bestyrelsessuppleant inviteres med til alle bestyrelsesmøder og 

har stemmeret ved fravær at et bestyrelsesmedlem 

• Pgf 5, nyt punkt: fastlæggelse af medlemstal for det kommende år 

• Pgf 5, punkt 2a: den ordinære generalforsamling afholdes én gang årligt senest d. 31. 

marts 

• Pgf 5, punkt 2b: der indkaldes med mindst 21 dages varsel via klubbens medlemssystem 

• Pgf 5, punkt 3 bliver til 3a: forslag der ønskes behandlet på den ordinære 

generalforsamling skal være bestyrelsen i hænde senest 14 dage før generalforsamlingen 

• Pgf 5, punkt 3b tilføjes: ny dagsorden indeholdende indkomne forslag udsendes via 

klubbens medlemssystem til alle medlemmer senest 7 dage før generalforsamlingen 



• Pgf 5, punkt 6.3: regnskabet forelægges ved kassereren og udsendes senest sammen 

med endelig dagsorden 

 

Flere indkomne forslag: 

 

Forlængelse af primær sæsonperiode frem til 1. maj eller senere 
 

Lene: spørger om det kan give problemer med sejlklubben 

Svend Erik: tilføjer at trapperne skal op senest 1. april 

Lene : mere strømforbrug og rengøring 

 

Der har tidligere været forlænget sæson hvilket har været besluttet af bestyrelsen.  

Tinus: synes at det har været ok at det er bestyrelsen der beslutter en evt. forlængelse 

Henrik: det giver en ekstra udgift på ca. kr. 55.000 at forlænge med en måned 

Lars: nævner at havneloven beslutter at vi ikke må bade i havnen fra 1. april til 1. oktober  

Vibeke: vi kan vel ikke ændre vores vedtægter hvis havneloven siger noget andet. 

Per M.: konkluderer at det, det drejer sig om er om saunaen skal være tændt i en længere 

periode 

Bente: synes vi skal stemme om det  

En nævner at man måske ikke bør forlænge sæsonen i en tid hvor der skal spares på 

strømmen 

Martin: synes at vi skal bruge det nye system til at se om faciliteterne benyttes i april måned 

Der stemmes om forslaget. Imod forslaget stemmer 20 medlemmer incl. fuldmagter.    

FORSLAGET VEDTAGES. 

 

Forskønnelse af udeområdet evt. i forbindelse med en arbejdsdag  
 

Pia foreslår en arbejdsdag til at ændre udenomsarealet til et bedre og hyggeligere område 

Anja: nævner at det er et offentligt område så der skal tænkes på hvad der ofres på 

arealerne 

Kenneth: spørger om hvilket beløb der stemmes om  

Forslaget er blevet vendt og forsamlingen indstiller til at den kommende bestyrelse arbejder 

videre med forslaget. 

 

B-medlemskab: 
Per M læser hele forslaget op – nævner samtidig at det kan være vanskeligt at styre og 

mener der bør stemmes nej 

Jytte: synes det er tosset at have b-medlemmer og at det ikke er til at administrere. 

Forslaget VEDTAGES IKKE. 

 

 

 

 



Festudvalg: 
Pia synes at der ikke har været gjort så meget på den sociale front og foreslår at der 

nedsættes et festudvalg 

Der er hurtig enighed om at det er en god idé og  Mette, Tinus, Pia og Kenneth melder sig til 

et nyt festudvalg. 

Forslaget VEDTAGES. 

 

En mere håndterbar stige ned til strandsiden: 

 
Per M: oplyser at da det blev etableret  

Hanne: hvor ofte skal stigen tage op - når det fx er stille i vejret. Der henstilles til at man 

bruger sin sunde fornuft og tager stigen op såfremt der er udsigt til storm e.l. 

Jytte: er enig med Hanne 

Lene: synes der skal arbejdes videre med en stationær trappe  

 
Det besluttes at bestyrelsen skal arbejde videre med forslaget.  

 
5) Fastlæggelse af kontingent for kommende år 

a) Bestyrelsen foreslår kontingent hæves med kr. 100 til kr. 700 for en sæson 

Der spørges til hvorfor der foreslås en forhøjelse når vi har penge nok i klubben. 

Per M: forklarer hvordan betaling for husstanden er som den er 

Hans: synes at en person er en person 

Lene: synes ikke det skal stige da vi ikke er en sparekasse 

Frank: forstår ikke at kontingentet skal stige  

Pia: arbejder meget med priser og forstår heller ikke at kontingentet skal stige 

Der nævnes: Hvis der er en plan nævnes at det er ok med en stigning, i modsat fald ikke 

Henrik: en primitiv og hyggelig badeklub og synes ikke at kontingentet skal stige. Hvis man 

sammenligner med andre klubber kan han ikke forstå at kontingentet skal stige 

Per M: forklarer hvorfor forslaget er stillet, bl.a. ønsket om bedre faciliteter 

  
Forslaget VEDTAGES IKKE.  

 
6) Valg af bestyrelse 

a) På valg er Lisbet Holm og Svend Erik Albrechtsen, begge ønsker ikke genvalg ligesom  

Per M. ikke ønsker at fortsætte i bestyrelsen. 

Følgende melder sig til bestyrelsen:  

• Jytte  

• Mikkel 

• Henriette Falkenberg 

• Jens Fladberg 

 



Alle medlemmerne præsenterer sig selv og oplyser hvad de har af planer med og for 

klubben. 

 

Per B. vælger efter præsentationen at trække sig fra bestyrelsen. Forsamlingen forsøger med 

stående applaus at få Per B. til at blive, men uden held idet Per B. ønsker at stoppe nu da 

muligheden er der.  

 
Alle 4 der har meldt sig til bestyrelsen VÆLGES. 

Stort tillykke med valget.  

 
7) Valg af 1 bestyrelsessuppleant 

a) Jytte Christoffersen er på valg  

Jytte er netop valgt til bestyrelsen.  

Martin og Kenneth stiller begge op som suppleant til bestyrelsen – Kenneth trækker sig og 

Martin vælges som suppleant. 

Stort tillykke med valget.  

 
8) Valg af 1 revisor og dennes suppleant  

a) Lene Larsen er på valg som revisor 

Lene genvælges som revisor 

Stort tillykke med valget. 

b) Janne Jensen er på valg som suppleant  
Janne vælges som suppleant  

Stort tillykke med valget.  

 

9) Eventuelt  

Poul spørger forsamlingen hvor mange medlemmer der skal være det kommende år og 

foreslår 850 medlemmer hvilket bliver besluttet.  

Per M. uddeler vingaver til afgående bestyrelsesmedlemmer, eventmesteren og revisoren 

samt dirigent for en god gennemført generalforsamling.  

Tillykke til den nye bestyrelse og held og lykke med arbejdet. 

Dirigenten Poul erklærer generalforsamlingen for slut og rigtig mange fremmødte skulle 

nyde en middag efterfølgende.  

Som referent: Lisbet Holm 12/3-2023 

Referat godkendt af: 

Dirigent Poul Sørensen og Bestyrelsen 


